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内容概要

阅读能力是学生英语综合能力的核心，一个学生英语能力的高低很大程度上取决于阅读能力的强弱。
因此在各类英语考试中，阅读占据了越来越重要的地位，“阅读理解”与“完形填空”这两种题型已
成为英语试卷中分值最高、分量最重、耗时最多的题型。
新课程标准也对中学生“读”的能力提出了更高的要求，而学生仅仅依靠阅读教材上的文章是远远不
够的，课外还需要进行适量而有效的阅读训练。
为此，我们特邀请长期工作在教学一线的知名教师和命题专家精心编写了这套《名校特训活页卷·阅
读理解与完形填空》系列丛书。
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章节摘录

　　The best way to improve your reading ability is， of course， to read. Thestudent must make a real effort to
improve his speed， and if necessary hiscomprehension， with each exercise. Too many students read
passagespassively and without judgment： they simply start at the first wordand read through to the end. You
should read a passage actively， selectivelyand purposely. You must believe that you indeed have the abilityto read
faster and understand， and that you will.　　Reading， like everything else in life， is best done when youre
relaxed. The key toimprove it is concentration. You must be willing to break some old habits and form new
ones.Extra body movement， such as turning the head from side to side， pointing at the line with afinger or
pencil， or moving the lips， should be stopped immediately. Reading is mostly amental process and body
movement helps neither speed nor comprehension.Then you should see words as part of a whole sentence or
paragraph， not just in isolation This is why a slow， word-by-word student often understands far less， or misses
much ofthe ioy and excitement of reading.
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编辑推荐

　　《快捷英语·名校特训活页卷：阅读理解与完形填空（高1年级下）》中国英语教育领先品牌
，200万英语教师的选择，《快捷英语·名校特训活页卷：阅读理解与完形填空（高1年级下）》题目
来源：全国名校名卷，编写组原创。
选材新颖，设题科学，梯度训练。
名校、名师、名题。
今天你练的，就是明天要考的。
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